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Zátopkova 100/2 
169 00 Praha 6 – Břevnov 

IČO 70939055. Česká kuželkářská asociace je zapsána ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, oddíl L, vložka 39728. 

Z  Á  P  I  S  
ze zasedání Výkonného výboru ČKA, 

konaného dne 20. 6. 2025 
v Praze 

Přítomni: Jiří Jančálek, Vladimír Sedláček, Hanuš Slavík, Blanka Mašková, Lukáš Dařílek, Pavel 
Mecerod, Lukáš Hlavinka, Jan Kotyza, Tomáš Valík, Jana Holubová 

Omluvena: Ludmila Eliášová 

Program 
1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu 

3. Zpráva prezidenta 

4. Zpráva sekretariátu 

5. Vyhodnocení MS 2025 

6. Příprava VH 2025 

7. Zprávy předsedů komisí 

8. Různé, závěr 
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1. Zahájení 
Zasedání v 19:00 hod. zahájil a řídil prezident ČKA Jiří Jančálek. 

2. Kontrola zápisu a plnění úkolů 
Zápis z minulého zasedání schválen bez připomínek. 

Plnění úkolů: 

24/21 vytvoření metodiky kuželkářského tréninku: trvá (30. 6. 2025) 
156e/25 objednávky MČ jednotlivců, dvojic a finále P-ČKA: splněno 
173/25 vypracovat zprávy činnosti komisí za volební období: splněno 
175b/25 předložit jmenovitý seznam hráčů na Jugendcamp: splněno 
181b/25 vyplatit odměny za umístění v ligových soutěžích: splněno 
187/25 vyplatit odměny za umístění v P-ČKA: splněno 
188b/25 zveřejnit schválené rekordy ČR: splněno 

3. Zpráva prezidenta 
 WNBA/NBC 
 Konference NBC (28. 5. 2025, Székesfehérvár) 
 konference měla očekávaný průběh, předložené návrhy byly schváleny – pouze návrh 

na řešení situace při udělení červené karty v soutěži jednotlivců byl stažen; 
 proběhla volba nového prezídia: prezident – Martin Herold, viceprezidenti – Marcell 

Pintyőke, Josip Kartelo, Maria Kristić, STK – Zoran Jagić, rozhodčí – Ralf Westhaus, 
sekretariát – Kathrin Lutz; 

 proběhla také volba členů kontrolní komise, právní komise a komise pro Síň slávy. 
 Konference WNBA (28. 5. 2025, Székesfehérvár) 
 proběhly volby nového vedení: prezident – Petr Vaňura, viceprezident – Tomáš Valík. 

 Domácí scéna 
 MČ dvojic žen (Horní Benešov) 
 akce dobře připravena, vše proběhlo v pořádku; 
 poděkování všem pořadatelům MČ. 

4. Zpráva sekretariátu 
 ČKBF 
 Obdrželi jsme finální rozhodnutí v dotační výzvě PSS25. Připraveny smlouvy o převodu 

části dotace konečným příjemcům. 
 Uzavřeny nové smlouvy havarijního pojištění.  
 GS se zúčastnil semináře Safeguard pořádaném NSA. 
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 Vyřízení kauzy KK Louny. 
 Vloženy účetní uzávěrky na rejstříkový soud. 

 ČKA 
 Vyplaceny všechny akce do MS. 
 Vyúčtováno MS, chybí pouze poslední položky (doplatek startovné, čištění dresů, 

Kunová) 
 Vyplatit zbývá: MČD, TK WNBA a VV. 
 S NBC jednáme o dluzích našich oddílů – chybná evidence u NBC. 
 Probíhá komunikace s oddíly, které si vybojovaly právo účasti v mezinárodních pohárech, 

všichni potvrdily účast. Drobné novinky v přihlašování.  
 Připravena smlouva k reprezentačnímu designu. 
 Předloženy nové rekordy ČR ke schválení. 

5. Vyhodnocení MS 2025 
 Organizace, sportovní hala, dráhy a automaty na velice dobré úrovni, organizátorům velká 

pochvala, rozhodčí bez problémů. 

 Klasické problémy s programem, když se hra protáhla do 23 hodin, nebylo se kde najíst a 
ráno již museli (hlavně mládež) při postupech opět na dráhy. 

 Doprava české reprezentace zajištěna u všech kategorií dvěma služebními vozy ČKBF a 
u dospělé reprezentace kvůli vyššímu počtu doplněna dvěma osobními vozy. Logistika 
výměny proběhla bez problémů, pouze po skončení MS a odevzdání vozů v sobotu v noci 
na Strahov nebyly vozy řádně uklizené. 

 Ubytování výprav v naprostém pořádku, dorost přímo v Székesfehérváru 6 km od haly, 
dospělá reprezentace 30 km od haly v městečku Mór, kde byl k dispozici po celý den 
wellnes a přesun trval maximálně 30 minut. U obou ubytování příjemný personál a vynikající 
snídaně. 

 Hodnocení U15 po sportovní stránce – děvčata fantastický úspěch, chlapci tentokrát 
zaostávali, v hodnocení národů výborné třetí místo. 

 Hodnocení U19 po sportovní stránce vysoké známky pro kluky i děvčata, v hodnocení 
národů 4. místo (z důvodu jen jedné zlaté medaile). 

 MS družstev dospělých, zisk bronzové medaile v ženách, vítězství mužů ve skupině a 
vyřazení Chorvatů, ale ve čtvrtfinále slabší výkon proti domácím Maďarům. Ženy opět 
prokázaly, že patříme do silné čtyřky (škoda jen tří družstev ve skupině, po prvním zápase 
byly tři dny volna) a věřil jsem ve finále. 

6. Příprava VH 2025 
 VH ČKA se uskuteční dne 21. 6. 2025 v Aule ČUS v Praze na Strahově od 14:00. 
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 Předsedající: Jiří Jančálek, zapisovatelka: Jana Holubová. 

 Návrh na obsazení pracovních komisí VH ČKA: 
 Mandátová (3): Petr Šindelář, Michaela Tobolová, Oldřich Hendl; 
 Návrhová (3): Pavel Kohlíček, Eva Kotalová,Jiří Miláček, 
 Volební (5): Jiří Bláha, Zdeňka Šultysová, Michal Truksa, Šárka Vacková, Gustav Vojtek. 

 VV ČKA nepředkládá návrh na změnu Jednacího a Volebního řádu. 

7. Zprávy předsedů komisí 

EM – Blanka Mašková 

 MČ dvojic mužů (Nová Bystřice). 
 Kuželna připravena, občerstvení zajištěno, průběh i rozhodčí v pořádku. 
 Oproti minulým rokům trochu poklesla atmosfera MČ ve smyslu fandění a potkávání se. 

Při sobotních 120hs náhozech byla kuželna poloprázdná – přišli, odehráli, odešli. 

KM – Ludmila Eliášová 

 Písemně předloženi účastníci na Jugendcamp 2025. 

MMK – Lukáš Dařílek 

 Předložena a projednána smlouva s eSports.cz na vytvoření nového webu ČKA. 

 Informace o KuLi 05/2025. 

 Velký úspěch IG účtu. 

STK – Hanuš Slavík 

 Konference NBC schválila další kritérium pro určení pořadí v soutěžích bez bodového 
hodnocení → je třeba upravit Soutěžní řád ČKA (Část čtvrtá) – bude použit překlad ISO 
6.3.3. 

TK – Pavel Mecerod  

 V termínu 14.6.-15.6.2025 proběhlo školení mezinárodních kolaudátorů v Rosicích. Pod 
vedením předsedy TK WNBA Nikoly Filipoviče se vyškolilo celkem 7 kolaudátorů (za Česko 
Pavel Mecerod, Petr Kohlíček, Jiří Vaňata). Ostatní 1 Rakousko, 1 Německo, 2 Francie. 
Zástupci Slovenska se na poslední chvíli omluvili. Poděkování patří ČKA za úhradu nákladů 
na školení pro české zástupce. 

8. Různé, závěr 
 Poděkování všem za práci pro české kuželky. 

http://www.esports.cz/
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U S N E S E N Í :  

191/25 VV ČKA bere na vědomí 
zprávu prezidenta, zprávu sekretariátu a předsedů odborných komisí VV ČKA. 

192/25 VV ČKA 

a) schvaluje 
nové rekordy ČR: 

Kategorie Držitel rekordu Rekord Místo Datum 

Dvojice muži 
Jan Endršt 
Miroslav Šnejdar ml. 

1300 Nová Bystřice 14. 6. 2025 

Tandemy 1×60 
ženy, juniorky 

Eliška Boučková 
Adéla Víšová 

336 Horní Benešov 15. 6. 2025 

b) ukládá 
sekretariátu ČKA zajistit zveřejnění schválených rekordů ČR na webu ČKA. 

z: sekretariát 
t: 30. 6. 2025 

193/25 VV ČKA ukládá 
sekretariátu ČKA odeslat na pořadatele nadstavbové části KLD, jednorázových MČ jednot-
livců a dvojic a finále Poháru ČKA poděkování za uspořádání akce. 

z: sekretariát 
t: 30. 6. 2025 

194/25 VV ČKA schvaluje 
smlouvu s firmou eSport.cz na vytvoření nového webu a výsledkového servisu ČKA. 

195/25 VV ČKA schvaluje 
hráčky a hráče na Jugendcamp 2025: 
z MČ: Adéla Příkaská, Martin Jireček – náhradníci: Anežka Blechová, Michal Šimsa 
z PMN: Bára Doležalová, Nikol Bártová, David Hlaváč, Miroslav Kolář – náhradníci: Anna 
Novotná, Alexandr Polepil 

Zapsal: Tomáš Valík 
Schválil: Jiří Jančálek 
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